

EAASDC Board

Memories of Barbara Reinhartz

On Saturday, July 23, 2022, our esteemed board member Barbara Reinhartz passed away after a short, serious illness. With her we have not only lost the long-time NATIONAL REPRESENTATIVE of the Netherlands, she had always supported us with her great knowledge beyond national matters.

Barbara started square and round dancing at the end of the 1970s and danced with great joy and dedication at many events for a period of 40 years.

Over the years many clubs could count on her membership.

Besides dancing, she has also supported our hobby on an administrative level. In the Netherlands she was secretary of the DUTCH ASSOCIATION OF SQUARE DANCERS (NVSD) for many years.

With Barbara's passing, not only the Netherlands but the entire community of dancers loses a warm-hearted dancer and dedicated volunteer.

We mourn with Barbara's relatives, friends and acquaintances.



Erinnerungen an Barbara Reinhartz

Am Samstag, den 23. Juli 2022 verstarb unser geschätztes Vorstandsmitglied Barbara Reinhartz nach kurzer, schwerer Krankheit. Wir haben mit ihr nicht nur die

langjährige NATIONALE REPRÄSENTANTIN der Niederlande verloren, sie unterstützte uns auch über die nationalen Belange hinaus jederzeit gern mit ihrem großen Wissen.

Barbara hat Ende der 1970er Jahre mit Square- und Round Dance begonnen und über einen Zeitraum von 40 Jahren mit großer Freude und Hingabe auf vielen Veranstaltungen getanzt.

Im Laufe der Jahre konnten viele Clubs auf ihre Mitgliedschaft zählen.

Neben dem Tanzen hat sie sich auch auf administrativer Ebene für unser Hobby engagiert. In den Niederlanden war sie viele Jahre lang Schriftführerin der DUTCH ASSOCIATION OF SQUARE DANCERS (NVSD).

Mit Barbaras Tod verlieren nicht nur die Niederlande, sondern die ganze Tanzwelt eine warmherzige Tänzerin und engagierte Ehrenamtliche.

Wir trauern mit Barbaras Angehörigen, Freunden und Bekannten.

